

CHIANGMAI + LOVE IN

"PAI" OVERNIGHT TOUR

TC: THCNX-5DPAI

Travel valid July 2023 - March 2024

TOUR HIGHLIGHTS

TOUR HIGHLIGHT: CHIANGMAI

- City Tour (visit Chiangmai City Moat, Three Kings Monument, Chedi Luang Temple)
- Doi Suthep Temple (Cable Car Included) Elephant Safari (Elephant shows and ride, Oxcart Riding, Bamboo Rafting)
- Chiangmai Long Neck Village
- I love Flower Farm
- Otaru Chiangmai (Mae Kha Canal)
 - Home Industries Village (Thai Silk

Village, Honey, Leather, local products and etc...)

TOUR HIGHLIGHT: Love in "PAI"

- Pai-World War II Memories Bridge
- Maeyen Temple (Pai Sunset View Point)
 - Yunlai Mountain (Pai Panorama View)
- Santichon Village (Yunnan Cultural Village)
- Nam Hoo Temple
- Coffee In Love
- Pai Canyon
- Pai Walking Street

CHIANGMAI SPECIAL MEAL:

KhanToke Dinner (Northern Thai Style Dinner with Cultural Shows)

TOUR PACKAGE INCLUSIVE:

- 03 nights hotel in Chiangmai (selected choices)
- 01 night in Pai hotel at Belle Villa Resort or similar
 - Meals, Tour and transfer as per itinerary.
- Admission fee as per itinerary
 - Tour with English or Chinese speaking

TOUR PACKAGE EXCLUDE:

- Air Ticket & Taxes
 - Driver/Guide Tipping (Pay in Chiangmai)
- Travel Visa (if any)
 - Personal Travel Insurance
- Any incidental bill or personal expenses

Remarks:

- Some attractions require climbing, so please consider carefully before booking if you have limited mobility or fear of heights.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

DAY 1 SINGAPORE 🧩 **CHIANGMAI**

(Lunch / KhanToke Dinner)

Upon arrival at Chiangmai airport and visit to:

- City Tour such as Chiangmai City Moat, Three Kings Monument, Chedi Luang Temple.
- Doi Suthep Temple (Cable Car Included).
- Chiangmai Night Market

Overnight in Chiangmai.

DAY 2 CHIANGMAI - LOVE IN PAI (1N)

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following sightseeing; Then transfer to overnight in Pai.

- Elephant Safari (Elephant shows and experience ride, Oxcart Riding, Bamboo Rafting)
- Chiangmai Long Neck Village
- I love Flower Farm (valid for travel Nov23-Mar24 only) Surrounded by the sweet scent of flowers. Be amazed by the amazing view filled with flowers connecting the skyline.
- Pai-World War II Memories Bridge
- Maeyen Temple (Pai Sunset View Point) a nice temple with white buddha. You can see beautiful sunset and top view of PAI (around 353 staircase).
- Pai Walking Street





DAY3 PAI - CHIANGMAI

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following sightseeing and transfer back to Chiangmai;

- Yunlai Mountain (Pai Panorama View) It is a beautiful viewpoint for a panoramic view of the sea of mist.
- Santichon Village (Yunnan Cultural Village) Similar to as it is in China, the village portrays the atmosphere of a Chinese Yunnanese town with all the architecture decorated in Yunnan style.
- Nam Hoo Temple (South Lake Temple) is a wellknown temple here in Pai. It features a redented golden chedi and a shrine on a lotus pond.
- Coffee In Love, this well-attended coffee shop not only offers you good coffee, but also really gives you a beautiful view of the surroundings of Pai.
- Pai Canyon, is the most popular natural attraction located near Pai, views from the narrow trails are excellent, and sunset is a spectacular draw in the evenings. (Note: Note: Need to hiking around the canyon and lack of railings here and may not suitable for fear of heights or limited mobility.)
- Otaru Chiangmai (valid for travel Nov23-Mar24 only), A Chiang Mai canal that looks like Hokkaido's Otaru Canal
- One Nimman (valid for travel Nov23-Mar24 only) Overnight in Chiangmai.

DAY 4 CHIANGMAI – SHOPPING DAY

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following sightseeing:

- · Home Industries Village (such as Thai Silk village, Honey, Leather, local products and etc...)
- Factory Outlet and Kad Farang Village (travel July-Oct'23) OR Wood Craving Village (travel Nov23-Mar24) • Central Festival Shopping Mall Overnight in Chiangmai.

DAY 5 CHIANGMAI 🤾 SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. UP 10 July 2023.

WTStrave

CALL US NOW















清迈+爱上"拜县"之旅

(夜宿1晚拜县)

TC: THCNX-5DPAI

行程限于旅游 2023年 7月至 2024年 3月

行程特色

行程特点: 清迈

- 清迈市区游(清迈护城河、三王纪念碑、
- 柴迪隆寺) **素贴寺** (含缆车)
- 大象营之旅 (包括表演和体验骑大象、牛
- 车骑行、竹筏漂流)
- 清迈长颈村
- 我爱花卉农场 **小樽清迈**(湄卡运河)
 - 家庭工业村(如泰国丝绸村、蜂蜜店、皮 革、土特产品等等)

行程特点: <mark>拜長</mark>

- 拜县二战回忆桥
 - **梅延寺**(拜县日落观景台)
 - 云来山 (拜县全景台)
- 南湖山地村 (云南文化村)
- 南虎寺 咖啡之恋
- 拜县小峡谷
 - 拜县步行街

清迈 特色餐食:

泰北风味晚餐及文化表演

行程包含:

- 03晚 清迈酒店 含早餐 (精选选择)
 - 01晚 拜县住宿含早餐,住 Belle Villa
- Resort 酒店或同级
- 餐食順序根据行程提供
 - 景点入门票
 - 行程全程以英文 或 中文解说

行程不包含:

- 机票、机场税
- 司机/导游小费
- 旅游签证 (如需要)
- 个人旅游保险
- 杂费或个人消费

<u>备注</u>:

- 部分景点需要攀爬登高, 行动不便或恐高 者预订前请考虑清楚
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。
- 若中英文行程有差异,请以英文版本行程 为准。

第一天 新加坡 🛪 清迈

(午餐/泰北文化风味餐)

集合在机场乘搭航班飞泰国北部,有北方玫瑰之称 的清迈. 抵境后, 前往参观景点如下:

- •清迈市区游(清迈护城河、三王纪念碑、柴迪隆
- •参观金碧辉煌,1685米高的**素贴寺**(含缆车)
- •清迈夜市

夜宿清迈酒店

第二天 清迈 – 拜县 (夜宿1晚)

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 今天前往参观以下景点;后乘车前往清莱夜宿一晚: 大象营之旅(包括表演和体验骑大象、牛车骑行、 竹筏漂流)
- •清迈长颈村
- 我爱花卉农场(限于11月2023-3月2024旅游参观) 周围环绕着芬芳的花香。惊叹于连接天际线的鲜 花盛开的壮丽景色。
- •拜县二战回忆桥
- •梅延寺 (拜县日落观景台) 是一座漂亮的寺庙即白 色大佛像。 登上约353台阶上,这里可以欣赏美丽 日落和拜县俯视景色。
- ·拜县步行街

夜宿一晚拜县酒店





第三天 拜县 - 清迈

(酒店早餐/午餐/晚餐)

今天参观以下景点;后返回清迈市:

- ·云来山 (拜县全景台) 这是一个可以看到雾 海全景的美丽观景台
- ·南湖山地村(云南文化村)村里的建筑充满 了云南风格,展现了中国云南小镇的氛围。
- ·南虎寺, 是拜县的一座著名寺庙。 它拥有-座重新装饰的金色佛塔和一座位于荷花池上的 神殿。
- ·咖啡之恋, 这家人气很高的咖啡店不仅为您 提供优质咖啡,还真正让您欣赏拜县周围的美 丽景色。
- ·拜县小峡谷, 是位于拜县附近最受欢迎的自 然景点,狭窄的步道上的景色非常优美,傍晚 的日落更是壮观。(注意: 需要绕峡谷徒步, 这里没有栏杆。 可能不适合恐高症。)
- •小樽清迈(限于11月2023-3月2024旅游参观) 貌似像北海道小樽运河的清迈运河。这里散发 着小樽的气息,并提供许多日本风格的咖啡馆 和商店供您探索。
- •One Nimman(限于11月2023-3月2024旅 游参观)

夜宿清迈酒店

第四天 清迈 购物乐

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 今天前往参观以下景点;
- •家庭工业村(如泰国丝绸村、蜂蜜店、皮革 土特产品等等)
- •工厂直销店和卡德法朗村(4月-10月2023旅 游参观) 或 木雕村(限于11月2023-3月2024 旅游参观)
- · 中央节日购物中心

夜宿清迈酒店

第五天 清迈 🔭 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Updated 10 July 2023.



CALL US NOW 6466 8558















